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Sportski centar spas od delinkvencije
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RjeÅ¡avanje imovinskopravnih odnosa je jedina prepreka
 za poÄ•etak izgradnje sportsko-rekreativnog centra u
 mjesnoj zajednici LauÅ¡. Za urbanistiÄ•ko-tehniÄ•ke uslove
 i projektnu dokumentaciju su odobrena sredstva, te
 stanovnici LauÅ¡a Å¾eljno iÅ¡Ä•ekuju poÄ•etak radova. Prema 
 rijeÄ•ima NebojÅ¡e MatiÄ‡a, predsjednika Savjeta MZ LauÅ¡, 
 prvi put je napravljen projekat 1976. godine, s tim da je
 do sada projekat mijenjan tri puta.

On dodaje da je treÄ‡i put izmjena projekta uraÄ‘ena prije mjesec i po dana i to je zvaniÄ•ni dokument. "Novac koji je
dobijen 1976. godine je utroÅ¡en za izradu projektne dokumentacije, pribavljanje dozvola, saglasnosti i ostale
dokumentacije koja prati otpoÄ•injanje radova za izgradnju", rekao je Dragomir BoÅ¡njak, sportski direktor OFK LauÅ¡. 
BoÅ¡njak dodaje da je u budÅ¾etu za 2009. godinu predviÄ‘en Nacrt za izradu sportsko-rekreativnog centra u iznosu od
500.000 KM, meÄ‘utim rebalansom budÅ¾eta odobreno je 250.000 KM. On objaÅ¡njava da sadrÅ¾aj centra koji treba
da bude izgraÄ‘en obuhvata sportsku dvoranu, teniski centar, bazen i igraliÅ¡ta za male sportove. Osim navedenih
sadrÅ¾aja, centar bi posjedovao i prateÄ‡e sadrÅ¾aje kao Å¡to je restoran i Å¡etaliÅ¡te, poÅ¡to ovaj teren sadrÅ¾i
odliÄ•ne uslove za takve ideje. Stav stanovnika MZ LauÅ¡ je da u suterenu dvorane budu napravljene kuglana i
streljana. KuglaÅ¡ki klub na LauÅ¡u koristi prostorije u "Energomontu" gdje plaÄ‡aju zakupninu. "Kuglana mnogo znaÄ•i
za djecu na LauÅ¡u, koja nemaju adekvatan prostor ni za kakve sportske aktivnosti", rekao je DuÅ¡an Kudra,
predsjednik Upravnog odbora KuglaÅ¡kog kluba Borac. Kako istiÄ•e MatiÄ‡, raÄ‘ena je anketa i u roku od dva dana
sakupili su 1.000 potpisa stanovnika LauÅ¡a za gradnju centra, te da su im veliku podrÅ¡ku u radu dale Ljiljana
RadovanoviÄ‡ i Verica KuniÄ‡ iz Odjeljenja za druÅ¡tvene djelatnosti Administrativne sluÅ¾be grada. MZ LauÅ¡ sa
12.000 stanovnika mlaÄ‘ih od 25 godina nema prikladnih objekata za bavljenje sportom. Å kola ima malu fiskulturnu salu
nedovoljnu da zadovolji potrebe, a postojeÄ‡i stadion je neuslovan. ZemljiÅ¡te na kome je predviÄ‘ena gradnja
sportsko-rekreativnog centra trenutno koristi "ZZ Agropromet". Svetislav KuruzoviÄ‡ Cane, koji je 1969. godine bio
predsjednik Savjeta omladine, kaÅ¾e da je tad dobio zadatak da suzbije maloljetniÄ•ku delinkvenciju koja je bila
uznapredovala. NaÄ•in na koji je to rijeÅ¡io bio je, priÄ•a on, da je omladinu animirao i privukao sportu uz pomoÄ‡
otvaranja pet sportskih klubova. Smatra da je danas gora situacija nego te davne godine. "Poslije ove akcije
delinkvencija je opala na minimum, potrebno je mladima ponuditi sport i nauÄ•iti ih vrijednostima zdravog druÅ¡tva", tvrdi
KuruzoviÄ‡. SadaÅ¡nji Ä•lan Savjeta omladine LauÅ¡a Igor Å eÅ¡iÄ‡ kaÅ¾e da je od presudnog znaÄ•aja graÄ‘enje
sportsko-rekreativnog centra. "NaÅ¾alost, mladi sa LauÅ¡a najÄ•eÅ¡Ä‡e izlaze u crnoj hronici. Mi nemamo nijednog
sportskog terena, nije ni Ä•udno Å¡to mladi poseÅ¾u za drogom i bave se kriminalom", kazao je Å eÅ¡iÄ‡. PodrÅ¡ku za
graÄ‘enje sportsko-rekreativnog centra dobili su od mjesnih zajednica Paprikovac, PetriÄ‡evac, SaraÄ•ica, Piskavica,
Bronzani Majdan i KoÄ•iÄ‡ev vijenac. "Sportski centar imao bi veliki znaÄ•aj za sve bliÅ¾e mjesne zajednice, kao i za
grad", istakao je MatiÄ‡.
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